
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 9. april 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 364

Mener ministeren, at det er rimeligt, at borgere kan vente over ti år fra de får en arbejds-

skade til den endelige afgørelse i arbejdsskadesagen foreligger og vil ministeren bede Ar-

bejdsmarkedets Erhvervssikring redegøre for, hvor mange sager den endelige afgørelse i

arbejdsskadesagen er blevet udskudt på grund af midlertidigt fleksjob efter arbejdsska-

desikringslovens § 17a, herunder hvor mange gange Arbejdsmarkedets Erhvervssikring

har sat borgerens erhvervsevnetab ned i forbindelse med de midlertidige afgørelser? I

svaret bedes ministeren oplyse, om han finder det hensigtsmæssigt, at det er så vanske-

ligt for borgerne at få afsluttet deres arbejdsskadesag.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 26. april 2019.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
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